

Press Release

Parliamentary Assembly Communication Unit

Ref: 905b07

Tel: +33 3 88 41 31 93

Fax :+33 3 90 21 41 34

pace.com@coe.int

internet: www.coe.int/press



47 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

PACE Political Affairs Committee condemns bombings in Algeria

Strasbourg, 11.12.2007 – The Political Affairs Committee of the Council of Europe Parliamentary Assembly (PACE), meeting in Paris, today condemned the twin bomb blasts in Algiers, including one at the headquarters of the UN High Commissioner for Refugees.

"While it is not yet clear who was behind these attacks, the deliberate targeting of aid workers and students is contemptible," said the committee's First Vice-Chair Konstantin Kosachev (Russian Federation, EDG). "A terrorist attack on innocents is no way to achieve political goals."

The committee this morning approved a report on strengthening co-operation with the Maghreb countries – including in fighting terrorism.

La Commission des questions politiques de l'APCE condamne les attentats à la bombe perpétrés en Algérie

Strasbourg, 11.12.2007 – Réunie aujourd'hui à Paris, la Commission des questions politiques de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) a condamné le double attentat à la bombe qui a frappé Alger, dont l'un au siège du Haut Commissariat des Nations Unies pour les réfugiés.

"Même si l'on ne sait pas encore avec certitude qui se trouve derrière ces attentats, le fait qu'ils aient délibérément visé des personnels humanitaires et des étudiants est méprisable," a déclaré Konstantin Kosachev (Fédération de Russie, GDE), premier Vice-Président de cette commission. "On n'atteint pas des objectifs politiques en massacrant des innocents."

Ce matin, la commission a approuvé un rapport sur le renforcement de la coopération avec les pays du Maghreb – y compris en matière de lutte contre le terrorisme.

The Parliamentary Assembly brings together 318 members from the national parliaments of the 47 member states.

President: René van der Linden (Netherlands, EPP/CD); Secretary General of the Assembly: Mateo Sorinas.

Political Groups: SOC (Socialist Group); EPP/CD (Group of the European People's Party); ALDE (Alliance of Liberals and Democrats for Europe); EDG (European Democratic Group); UEL (Group of the Unified European Left).